
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI RADY OSIEDLA GOLĘCINO GOCŁAW ZA 2016 ROK

Prace w Radzie Osiedla w roku 2016 prowadziliśmy w niezmienionym składzie:

Zarząd:
1. IWONA POMASKA – przewodnicząca
2. BRONISŁAW WOSZCZYŃSKI – wiceprzewodniczący
3. WIESŁAWA ELIKS – skarbnik
4. SYLWIA PIEKART– sekretarz
5. PAWEŁ KĘDZIOR – członek zarządu

Pozostali członkowie Rady Osiedla :
6. ANDRZEJ GUNIA
7. STANISŁAW MIGACZ
8. WIESŁAWA NOWICKA
9. MARLENA BUKAŁA 
10. KRYSTYNA PIWOWARSKA
11. ANNA POMASKA
12. WIESŁAW POSŁUSZNY
13. AGNIESZKA TUCHOLSKA

Przez cały rok 2016 w każdy wtorek w godzinach od godz. 18.00 do 19.00 przedstawiciele 
Rady  pełnili  dyżury  podczas  których  mieszkańcy  osiedla  zgłaszali  wnioski  
i  skargi  dotyczące  porządku  na  osiedlu,  bezpieczeństwa  oraz  propozycje  inwestycji.  
W dyżurach uczestniczyli  przedstawiciele Straży Miejskiej   i  Policji  którym przekazywano  
na bieżąco sprawy porządkowe - zgłoszone przez mieszkańców oraz posiedzenia .

Dyżurów – 39
Zebrań Rady Osiedla – 12
Podjętych uchwał – 10

W miesiącu  wrześniu 2016 roku  sekretarz  Marlena Bukała  złożyła  podanie  o  urlop  Rada 
Osiedla  Golęcino-Gocław  powołała  na  zastępstwo  Sylwię  Piekart,  natomiast  od  miesiąca 
listopada 2016 Sylwia Piekart została sekretarzem do końca kadencji Rady.
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W miesiącu styczniu Rada Osiedla brała udział  w organizacji  aukcji  WOŚP, który odbył się  
w Szkole Podstawowej nr 14 przy ul Strzałowskiej 27a w Szczecinie. 
Z okazji „Dnia Dziecka” Rada Osiedla była współorganizatorem wraz ze Szkołą Podstawową nr 
14 festynu „Mama, Tata i Ja”. 

Rada  Osiedla  Golęcino  –  Gocław  organizowała  festyny  i  okolicznościowe  spotkania 
z mieszkańcami dzielnicy, tj. 

• Rozpoczęcie Lata
• Żegnajcie Wakacje
• Jasienne Porządki 
• festyn integracyjny dla seniorów naszego osiedla
• „Mikołajki” dla dzieci naszego osiedla w postaci drobnych słodkich upominków

Rok  2016  był  bardzo  intensywnym  rokiem  Rada  Osiedla  interweniowała  i  monitowała 
w sprawach ważnych dla mieszkańców naszego osiedla. Do odpowiednich instytucji zostały 
skierowane pisma w poruszonych sprawach przez naszych mieszkańców, m.in.:

• oświetlenie ulic 
• wystosowana prośba o wiaty na przystankach autobusowych oraz tramwajowych
• ustawienie barierek przy krawędzi chodników dla zwiększenia bezpieczeństwa dzieci 

w pobliskich Placówkach Wsparcia Dziennego TPD
• podcięcie gałęzi utrudniających widoczność pieszym i zmotoryzowanym
• prośba o pasy w miejscach gdzie jest natężenie ruchu pieszych 
• ustawienie automatu w którym można zakupić bilety 
• uporządkowanie  terenów  które  są  zagrożeniem  dla  okolicznych  mieszkańców 

w szczególności dzieci
• uporządkowanie ulic 
• nadmierna prędkość samochodów przejeżdżających przez osiedle
• poprawa bezpieczeństwa i estetyki osiedla
• sprzątanie osiedla

W  każdy  drugi  wtorek  każdego  miesiąca  odbywały  się  posiedzenia  Rady  Osiedla,  a  raz 
w miesiącu zebranie Zarządu Rady Osiedla. Omawiane były sprawy związane z: 

• przyjęciem planu budżetu Rady Osiedla na rok 2017
• sprawami  bieżącymi  (organizacja  festynów,  przyjmowanie  mieszkańców, 

rozpatrywanie wpływających spraw, wniosków oraz problemów mieszkańców)
• opiniowanie wniosków lokalizacyjnych
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Rada  Osiedla  ściśle  współpracowała  z  Policją  oraz  Strażą  Miejską  odbywały  się  robocze 
spotkania z dzielnicowym w siedzibie rady.

W roku 2016 na terenie osiedla zrealizowano oraz trwa nadal realizacja takich działań jak:
• podcięcie gałęzi utrudniających widoczność pieszym i zmotoryzowanym
• oświetlenie ulic
• poprawa bezpieczeństwa i estetyki osiedla

W zakresie kultury, wypoczynku i sportu Rada Osiedla w 2016 roku zorganizowała:
• Turniej koszykówki na Sali gimnastycznej MOPR
• Rozpoczęcie Lata
• Żegnajcie Wakacje
• Jasienne Porządki 
• festyn integracyjny dla seniorów naszego osiedla
• „Mikołajki” dla dzieci naszego osiedla w postaci drobnych słodkich upominków

Podsumowując  działalność  Rady  Osiedla  w  2016  roku  Rada  skupiła  się  na  pomocy 
w rozwiązywaniu bieżących problemów m mieszkańców osiedla. Rada Osiedla pośredniczyła 
w kontakcie  mieszkańców  z  jednostki  Miasta  oraz  poprawie  infrastruktury  osiedla  ze 
szczególnym uwzględnieniem poprawy stanu dróg, chodników i budynków.
Podjęto również działania zmierzające do poprawy porządku i  bezpieczeństwa na Terenie 
Osiedla w tym „powstanie” pasów dla pieszych; uprzątnięcie miejsc, które są zagrożeniem 
życia dla mieszkańców, ustawienie barierek zapewniających bezpieczeństwo wychodzącym 
dzieciom z Placówek Wsparcia Dziennego TPD.

PRZEWODNICZĄCY RADY OSIEDLA SKARBNIK RADY OSIEDLA

Pomaska Iwona
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